
Zápis z jednání školské rady konané dne 4. 12. 2017  

 

Přítomni:  

doc. Ing. Pavel Štarha, Ph.D. - zástupce zřizovatele, předseda školské rady 

Dagmar Kožnarová – zástupce zákonných zástupců nezletilých žáků 

Mgr. Bc. Leona Vejrostová – zástupce pedagogických pracovníků 

Mgr. Eva Šimečková – ředitelka základní školy 

 

Program:  

 

1. Zahájení 

2. Ukončení tříletého období školské rady 

3. Různé  

4. Závěr 

 

ad 1) předseda školské rady doc. Ing Pavel Štarha, Ph.D. zahájil jednání školské rady,  

 

ad 2) školská rada se rozloučila se zástupcem pedagogických pracovníků (nahradí ji Mgr. 

Gabriela Sedlářová), 

 

ad 3) v různém se školská rada zabývala návrhem na navýšení poplatku ve školní družině 

(alespoň o 50 Kč), návrhem na navýšení poplatku za pobyt v MŠ, problematikou školní 

jídelny (stížnosti na kvalitu polévek), problémem konzumování nezdravých potravin žáky 

naší školy,  

 

ad 4) předseda školské rady poděkoval všem za účast a ukončil její jednání. 

 

Zápis provedla:  Leona Vejrostová 

  

V Nedvědici dne 4. 12. 2017 

 

 

Zápis ověřili: 

Dagmar Kožnarová …………………………………. 

 

Mgr. Bc. Leona Vejrostová …………………………………. 

 

doc. Ing. Pavel Štarha, Ph.D. ………………………… 
 


